
Protokoll fört vid Ordinarie Årsstämma Otterbäckens Fiber Ekonomisk 

Förening 2024. 

 
Tid: Tisdagen den 26 mars kl 19 00 2024 
Plats: Folkets hus, Otterbäcken 
 

1. Mötet öppnas av Staffan Gustafsson, föreningens ordförande. 
2. Röstlängden godkänns av stämman. 
3. Till stämmans ordförande väljs Staffan Gustafsson och till sekreterare Gunilla 

Palmquist. 
4. Till personer att jämte ordförande justera protokollet tillika rösträknare väljs Benny 

Folkesson och Pia Lidvall. 
5. Mötet konstaterar att stämman är utlyst i behörig ordning. 
6. Dagordning fastställs. 
7. Ordföranden föredrar styrelsens årsredovisning samt revisionsberättelsen som 

godkänns och läggs till handlingarna. 
8. Stämman beslutade att fastställa resultat och balansräkningen för 2023 samt att föra 

över 2023 års resultat i ny räkning. 
9. Jens-Åke Nilsén ersätter stämmans ordförande på denna punkt.  

Stämman beslutar att bevilja styrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2023. 
10. Stämmans ordförande tjänstgör igen. Frågan angående arvoden till 

styrelsemedlemmarna diskuteras. Valberedningen föreslår att inga arvoden ska utgå 
men att styrelsen en gång per år har möjlighet att göra någon aktivitet tillsammans, 
tex ett restaurangbesök, som kompensation för sitt arbete. Reseersättning betalas 
fortsatt ut.  

11. Medlemsavgift under 2024. Styrelsen föreslår en oförändrad avgift på 200 kr under 
2024. Stämman beslutar enligt förslag. 

12. Val av ordförande på ett år. Valberedningens förslag är omval av Staffan Gustafsson. 
Stämman beslutar enligt förslag. 

13. Val av övriga styrelseledamöter och styrelsesuppleant. 
Valberedningens förslag är: 
Jan Feltsten ledamot omval 2 år. 
Gunilla Palmquist ledamot omval 2 år 
Roger Qvist nyval suppleant 2 år 
Stämman beslutar enligt valberedningens förslag. 
Kvarstående ledamot från föregående årsstämma: 
Gunnar Södergren ordinarie 1 år. 
Marcus Johansson ordinarie 1 år. 
Bo-Göran Romppanen ordinarie 1 år. 
Björn Wadensten suppleant 1 år 
Val av styrelsesuppleant i GFEF på 2 år. 
Gunnar Södergren omval. 
Val av delegater till GFEF: s årsstämma 
Gunilla Palmquist och Marcus Johansson omval på 1 år vardera. 
Stämman beslutar enligt valberedningens förslag 



14. Val av revisorer. Valberedningens förslag är 
Christina Blom omval 1 år och Kirsti Lindmark Jansson omval 1 år.  
Stämman beslutar enligt förslaget. 

15. Stämman väljer Benny Folkesson och Jens-Åke Nilsén till valberedning på 1 år. 
Valberedningen utser sammankallande inom sig. 

16. Information. Ordförande Staffan informerar stämman om de diskussioner som pågår 
i Gullspångs Fiber Ek Förening (GFEF). Diskussionerna gäller den framtida 
organisationen för samtliga fiberföreningar i Gullspång. Man ser att det är svårt att 
nyrekrytera för styrelseuppdrag.  

17. Övriga frågor. Kan vi, OFEF hyra ut fiber till den nya pappersfabriken som vill etablera 
sig i Otterbäcken? Ordförande svarar att det kan bli en dyrbar historia för föreningen 
beroende på vilket avtal fabriken vill ha. 
Net-at-Once service. Det finns ett visst missnöje med hur man kan bli bemött av Net-
at-Once personal. Sämre service på kvällar och helger. 

18. Ordföranden tackar stämman för uppmärksamheten och avslutar mötet.      
 

 
 
 
 
 
För protokollet                      Justerat                                    
 
 
Gunilla Palmquist                 Staffan Gustafsson      Benny Folkesson          Pia Lidvall 
Sekreterare                           Ordförande                   Justerare                        Justerare 
  
          
  
  
  
  
  
  
 

 


